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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов се срещна с Йоана
Кехлибарова, изпълнителен директор на Българо-австралийската търговска камара. Тема на разговора бе
необходимостта от предприемането на мерки за активизиране на двустранните икономически отношения между
България и Австралия. На фона на нестихващите световни икономически проблеми партньорството на наша... 

В изпълнение на програмата на БТПП за повишаване знанията на служителите й в гр. София и в РТПП/К, бе
проведено обучение за тема "Стратегическа рамка на Европейския съюз за безопасност при работа за периода
2021 – 2027гг." Лекторът н.с. I-ва ст. Инж. Митко Мирчев представи пред участниците ключовите приоритети и
действия за подобряване на здравето и безопасността на работещите, при отчитане на бър... 

Бе обсъдено посещение на българска бизнес делегация в Австралия Председателят на БТПП Цветан Симеонов
проведе работна среща с Йоана Кехлибарова, изпълнителен директор на Българо-австралийска търговска
камара. Тема на разговора бе необходимостта от предприемането на мерки за активизиране на двустранните
икономически отношения между България и Австралия. На фона на нестихващите световни икономическ... 

Ние следим еврото от самото негово създаване. Българският бизнес се притеснява за това, че ще има натиск за
увеличаване на работните заплати. Отново започнаха различни специалисти, експерти да насаждат притеснения в
българското общество за инфлацията в резултат на приемането на еврото. Това каза Цветан Симеонов
председател на Управителния съвет на БТПП. Според него инфлацията не е факт в нито едн... 

Заглавие: Обсъжда се възможността за бизнес пътуване на български компании до Австралия
Дата: 05.07.2022 12:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Повишаване знанията на експертите на БТПП с месторабота в РТПП/К за осигуряване на безопасни и
здравословни условия на труд
Дата: 05.07.2022 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Нови възможности за активизиране на деловите връзки с Австралия
Дата: 05.07.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Въвеждане на еврото в България: Какво мисли бизнесът?
Дата: 04.07.2022 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Настоящи и бъдещи инициативи на ЕС в областта на прякото данъчно облагане - тема на среща в
БТПП с представители на ЕК

https://www.bta.bg/bg/news/economy/292296-obsazhda-se-vazmozhnostta-za-biznes-patuvane-na-balgarski-kompanii-do-avstraliya
https://www.bcci.bg/news/18878
https://www.bcci.bg/news/18879
https://www.bcci.bg/news/18877
https://www.bcci.bg/news/18876


За създаване на нова международна система за корпоративно данъчно облагане В БТПП се проведе среща с
Бенджамин Ейнджъл, Директор облагане с преки данъци в Генерална дирекция "Данъчно облагане и митнически
съюз" към Европейската комисия и Клеър Саутуърт – асистент по политики към директора на дирекция "Пряко
данъчно облагане, данъчна координация, икономически анализ и оценка" на ЕК. В срещата уч... 

Ние следим еврото от самото негово създаване. Българският бизнес се притеснява за това, че ще има натиск за
увеличаване на работните заплати. Отново започнаха различни специалисти, експерти да насаждат притеснения в
българското общество за инфлацията в резултат на приемането на еврото. Това каза Цветан Симеонов
председател на Управителния съвет на БТПП. Според него инфлацията не е факт в нито една... 

Двустранният стокообмен е скромен, но има перспективи за развитиеПредседателят на БТПП Цветан Симеонов
проведе работна среща с Йоана Кехлибарова, изпълнителен директор на Българо-австралийска търговска
камара. Тема на разговора бе необходимостта от предприемането на мерки за активизиране на двустранните
икономически отношения между България и Австралия, съобщиха от Палатата. На фона на нестихващит... 

Н. Пр. Симон Ван Дер Бург, извънреден и пълномощен посланик на Кралство Нидерландия в София, посети
Българската търговско-промишлена палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов. В срещата участваха
Дорияна Миленкова, съветник към Посолството, и Йоланда ван ден Брук, председател на Холандско –
българската търговска камара. Председателят запозна гостите с историята и услугите на БТПП в полза ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Понастоящем нито на уеб-сайта на Комисията за енергийно и водно регулиране, нито на уеб-сайта на "Булгаргаз"
ЕАД има информация за подадено заявление до Комисията от страна на обществения доставчик за утвърждаване
на цена на природния газ за м. юли 2022 г.Съгласно договорите за доставка, сключени между "Булгаргаз" ЕАД и
промишлените потребители, пряко присъединени към газопреносната мрежа на стран... 

АОБР настоява за незабавно изясняване на въпроса. В същото време международните цени растатАсоциацията
на организациите на българските работодатели (АОБР) пита в писмо до ресорния министър какви са цените на
природния газ за юли и посочват, че понастоящем нито на сайта на Комисията за енергийно и водно регулиране,
нито на сайта на "Булгаргаз" ЕАД има информация за подадено заявление до Комисията о... 

Дата: 04.07.2022 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Въвеждане на еврото в България: Какво мисли бизнесът?
Дата: 04.07.2022 13:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Българска бизнес делегация може да тръгне на мисия към Австралия
Дата: 05.07.2022 13:19
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Среща с посланика на Кралство Нидерландия в БТПП
Дата: 05.07.2022 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнесът пита: Какви са цените на природния газ за юли?
Дата: 05.07.2022 10:56
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: КЕВР и "Булгаргаз" пак оставиха бизнеса без цена на газа
Дата: 05.07.2022 10:26
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Възможностите за подкрепа на българските компании по Плана за възстановяване и устойчивост ще

https://bntnews.bg/news/vavezhdane-na-evroto-v-balgariya-kakvo-misli-biznesat-1200438news.html
https://business.dir.bg/pazari/balgarska-biznes-delegatsiya-mozhe-da-tragne-na-misiya-kam-avstraliya
https://www.bcci.bg/news/18880
http://plovdivnews.bg/bulgaria1/item/141880-biznesat-pita-kakvi-sa-tzenite-na-prirodniya-gaz-za-yuli
https://business.dir.bg/pazari/kevr-i-bulgargaz-pak-ostaviha-biznesa-bez-tsena-na-gaza
https://www.bta.bg/bg/news/economy/292274-vazmozhnostite-za-podkrepa-na-balgarskite-kompanii-po-plana-za-vazstanovyavane-i


Онлайн представяне на възможностите за директна безвъзмездна помощ за българските компании, финансовите
инструменти за бизнеса и основните публични инвестиционни проекти, които ще се реализират от българските
институции в одобрения Национален план за възстановяване и устойчивост (НПВУ) организират на 19 юли, от
10:00 ч. - в платформата ZOOM, Българската стопанска камара (БСК) в партньорство с Итал... 

Лоши новини за британцитеПовечето британски компании ще бъдат принудени да повишат цените в близко
бъдеще поради рекордна инфлация, сочат данните на тримесечното икономическо проучване на Търговската
камара на Великобритания за второто тримесечие на 2022 г. Според проучването, 65% от компаниите планират
да увеличат цените през следващите 3 месеца, което е рекордно високо и с 23 процентни пункта по... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) пита в писмо до ресорния министър какви са
цените на природния газ за юли и посочват, че понастоящем нито на сайта на Комисията за енергийно и водно
регулиране, нито на сайта на "Булгаргаз" ЕАД има информация за подадено заявление до Комисията от страна на
обществения доставчик за утвърждаване на цена на природния газ за юли 2022 г. П... 

Липсата на заявление от КЕВР и "Булгаргаз" за пореден път оставя българската индустрия без цена за природния
газ Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) пита в писмо до ресорния министър какви
са цените на природния газ за юли и посочват, че понастоящем нито на сайта на Комисията за енергийно и водно
регулиране, нито на сайта на "Булгаргаз" ЕАД има информация за подадено за... 

Ведра прогноза за българската икономика за 2022 г. направи УниКредит Булбанк, докато в същото време бизнес
активността в еврозоната се срива - удари 16-месечно дъно. Булбанк повиши прогнозата си за ръста на брутния
вътрешен продукт на страната за 2022 г. от 1.4% до 2.7% в последния си макроикономически анализ и я подплати
със силните икономически резултати на страната през първото тримесечие. "Сра... 

Общата европейска валута се обезцени с над 1% спрямо долара във вторник заради надвисналата опасност от
рецесияЕврото падна до най-ниското си ниво спрямо долара от две десетилетия насам. Общата валута на
еврозоната се обезцени с над 1% спрямо долара във вторник и към 13.00 ч. българско време се обменяше при
курс под 1.03 долара за евро. Сривът идва в момент, в който страховете от рецесия в еврозон... 

бъдат представени на форум 
Дата: 05.07.2022 12:35
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Повечето компании ще са принудени да повишат цените
Дата: 04.07.2022 14:37
Медия: Факти

Заглавие: РАБОТОДАТЕЛИТЕ ПИТАТ ЗА ЦЕНАТА НА ПРИРОДНИЯ ГАЗ ЗА ЮЛИ
Дата: 05.07.2022 11:53
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: Бизнесът настоява за незабавно изясняване на ситуацията с цената на синьото гориво
Дата: 05.07.2022 10:29
Медия: Dunavmost

Заглавие: УниКредит с ведра прогноза за икономиката ни, докато бизнесът в еврозоната удари 16-месечно дъно
Дата: 05.07.2022 13:21
Медия: OFFNews

Заглавие: Еврото потъна до 20-годишно дъно
Дата: 05.07.2022 13:06
Медия: Economic

Заглавие: НКЖИ изгражда интермодален терминал в Русе, ще се обработват над 60 000 контейнера годишно
Дата: 05.07.2022 13:05
Медия: Бряг News

https://fakti.bg/biznes/693187-povecheto-kompanii-shte-sa-prinudeni-da-povishat-cenite
https://agencia-sliven.com/index.php?id=397169
https://www.dunavmost.com/novini/biznesat-nastoyava-za-nezabavno-izyasnyavane-na-situatsiyata-s-tsenata-na-sinyoto-gorivo
https://offnews.bg/ikonomika/unikredit-s-vedra-prognoza-za-ikonomikata-ni-dokato-biznesat-v-evrozo-780497.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/evroto-potyna-do-20-godishno-dyno
https://www.briag.bg/nkzhi-izgrazhda-intermodalen-terminal-v-ruse-shche-se-obrabotvat-nad-60-000-konteynera-godishno


Намаляване на въглеродния отпечатък на транспортния сектор, повишаване на безопасността на превозите и
осигуряване на предпоставки за увеличаване на конкурентоспособността на родните жп превозвачи са основните
приоритети пред Национална компания "Железопътна инфраструктура" /НКЖИ/. Това стана ясно от среща в Русе,
на която бяха представени подробности относно планираните за изпълнение проекти в бл... 

Views 1183 Милиони отпуска Европейският съюз по програми в областта на цифровата и транспортна свързаност.
Механизмът за свързване на Европа и програма "Цифрова Европа" предвиждат общо над 470 млн. евро за
проекти в рамките на целия ЕС, от които могат да се възползват и български фирми. По програмата, която бе
представена в рамките на информационен ден, проведен в Представителството на Европейскат... 

Продажбата на излишен инвентар и генерирането на приходи в Русия може да предизвика учудване предвид
обществения и политически натиск IKEA ще отвори за работа за последен път в Русия във вторник, като
потребителите ще могат да купуват стоки в изцяло онлайн разпродажба, преди шведската компания за мебели да
прекрати дейността си на пазар, на който се надява един ден да се завърне, пише Ройтерс. "О... 

Поредно увеличение на банковите такси в началото на лятото. Част от услугите на банките се вдигат двойно. Вдигат
се таксите за внасяне на пари по сметка, откриване на сметка и теглене от банкомат, както и месечните вноски.
Според финансовия анализатор Иван Стайков ръстът се дължи на нарастване на популярността на банковите
услуги. "Граждани и фирми използват голям набор банкови услуги онлайн. Това... 

Бекир Бекиров мениджър направление "Електрозадвижване" в АББ България Уважаеми г-н Бекиров, в началото
на нашия разговор, бихте ли разказали на читателите на списание ЕНЕРГИЯ за последните новости, свързани с
Бизнес Направление "Задвижване" на ABB? Бизнес Направление "Задвижване" на АBB може да се похвали
едновременно с традиции и иновации, като основен бизнес с богата история, но и движеща сила ... 

Милиони отпуска Европейският съюз по програми в областта на цифровата и транспортна свързаност. Механизмът
за свързване на Европа и програма "Цифрова Европа" предвиждат общо над 470 млн. евро за проекти в рамките
на целия ЕС, от които могат да се възползват и български фирми. По програмата, която бе представена в рамките
на информационен ден, проведен в Представителството на Европейската комисия в... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Заглавие: Милиони европари потичат към България за 5G свързаност и IT проекти
Дата: 05.07.2022 13:04
Медия: news 24

Заглавие: IKEA отваря за последна онлайн разпродажба в Русия
Дата: 05.07.2022 12:32
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Ръст на банковите такси
Дата: 05.07.2022 12:28
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Зеленият водород ще играе ключова роля в прехода към устойчива енергетика
Дата: 05.07.2022 12:01
Медия: ProfiLand

Заглавие: Милиони европари потичат към България за 5G свързаност и IT проекти
Дата: 05.07.2022 11:58
Медия: News.bg

Заглавие: Германия търси 2000 души от Турция за работа по летищата
Дата: 05.07.2022 13:05
Медия: Мениджър

https://news24sofia.eu/milioni-evropari-potichat-kam-balgariya-za-5g-svarzanost-i-it-proekti/
https://www.investor.bg/novini/346/a/ikea-otvaria-za-posledna-onlain-razprodajba-v-rusiia-355540/
https://nova.bg/news/view/2022/07/05/374776/%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8/
https://bg.profiland.net/articles/zeleniyat-vodorod-shche-igrae-klyuchova-rolya-v-prehoda-km-ustoychiva-energetika
https://news.bg/economics/milioni-evropari-potichat-kam-balgariya-za-5g-svarzanost-i-it-proekti.html
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/germania-tarsi-2000-dushi-ot-turcia-za-rabota-po-letistata


Недостигът на работна ръка на германския пазар на труда не е нов феномен. Но този път от остра липса на
работници страдат летищата в Германия. Много от работните места там бяха съкратени по време на пандемията,
а сега, когато германските граждани отново искат да пътуват, по аерогарите в страната се образуваха
невъобразимо дълги опашки от чакащи пътници, настъпи хаос с анулирани полети и изгубени б... 

Мюнхен. Председателят на Комисията по туризъм д-р Илин Димитров е на двудневно посещение в Бавария,
Германия. Той е начело на българска делегация от представители на туристическия бранш и Германо-Българска
индустриално-търговска камара. Визитата и разговорите в Бавария са в продължение на посещението на
представители на българската държава в Германия през май. А фокусът на срещите на представители... 

Сигналите за нарушения, постъпили в структурите на КНСБ, са 2043 на брой, което показва увеличение спрямо
миналата година. Това каза вицепрезидентът на КНСБ Тодор Капитанов по време на представянето на седмия
поред годишен Доклад за нарушения, свързани с упражняване на правото на труд. Данните за 2021 г. бяха
изложени по време на пресконференция в централата на КНСБ от лидера на Конфедерацията Пла... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) пита в писмо до ресорния министър какви са
цените на природния газ за юли и посочват, че понастоящем нито на сайта на Комисията за енергийно и водно
регулиране, нито на сайта на "Булгаргаз" ЕАД има информация за подадено заявление до Комисията от страна на
обществения доставчик за утвърждаване на цена на природния газ за юли 2022 г. Б... 

Не можем да отлагаме законите, които са свързани с Плана за възстановяване и развитие, увеличението на прага
за регистрация на фирмите по ДДС на 100 хил.лева и закона за потребителските кредити Бургаският депутат от
коалиция "БСП за България" Петър Кънев е част от преговорния екип, който участваше в консултациите за
изготвяне на управленска програма на кабинета "Василев". Петър Кънев, който е зам... 

На 19 юли 2022 г. от 10:00 ч. Българската стопанска камара (БСК) в партньорство с Италианската търговска
камара в България и Българската асоциация на електротехниката и електрониката (БАСЕЛ) организират онлайн
представяне на възможностите за директна безвъзмездна помощ за българските компании, финансовите
инструменти за бизнеса и основните публични инвестиционни проекти, които ще се реализират от ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Заглавие: Балнео, медикъл и СПА туризма са във фокуса на двустранните срещи между България и Германия
Дата: 04.07.2022 18:52
Медия: Bgtourism.bg

Заглавие: Сигналите за нарушения, постъпили в КНСБ, са 2043, което показва увеличение спрямо миналата
година, каза вицепрезидентът на КНСБ
Дата: 05.07.2022 13:02
Медия: Утро Русе

Заглавие: ПРИТЕСНИТЕЛНО: Работодателите на тръни, питат защо все още не е ясна цената на газа за юли
Дата: 05.07.2022 12:19
Медия: Телеграф

Заглавие: Програмата на кабинета е екшън-план за следващите 6 месеца, предстои приемане на ключови
закони
Дата: 05.07.2022 12:20
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Онлайн семинар представя възможностите за безвъзмездно финансиране на българските компании
в НПВУ
Дата: 05.07.2022 13:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Затваря и руското училище към посолството - заради изгонените от страната учители

https://bgtourism.bg/04072022-bulgaria-germania-medical-balbeo-soa-tourism-germany/
https://utroruse.com/article/818487/
https://telegraph.bg/biznes/rabotodatelite-na-tryni-pitat-zashto-vse-oshte-ne-e-iasna-cenata-na-gaza-za-iuli.-biznesyt-nastoiava-za-nezabavno-iziasniavane-na-situaciiata-344710
https://www.flagman.bg/article/270471
http://industryinfo.bg/article/29821-onlayn-seminar-predstavia-vazmojnostite-za-bezvazmezdno-finansirane-na-balgarskite-kompanii-v-npvu
https://dnes.dir.bg/politika/bsp-sofiya-poiska-ot-ninova-da-vklyuchi-v-pregovorite-uslovie-za-otnosheniyata-s-rusiya


БСП-София пък поиска от Нинова да включи в преговорите условие за нормални отношения с РусияИ руското
училище към посолството на РФ затваря засега, стана ясно след изгонването на дипломати и технически
персонал, общо 70, по разпореждане на българския премиер в оставка Кирил Петков. Наред с дипломатите, от
страната бяха изгонени шофьори, готвачи, технически персонал, както и учители, които преподав... 

Ако Русия изпрати нови служители у нас това би бил краят на този епизод на обтегнати отношения между двете
страни. "Не по този начин се правят нещата", започна да коментира той изгонването на 70-те руски дипломати
"Неприемливо и непрофесионално е Елеонора Митрофанова да поставя ултиматуми", смята Ивайло Калфин. В
същото време той коментира, че изгонването на посланик от която и да е държава е равн... 

България изгони 70 руски дипломати, а руският посланик Елеонора Митрофанова поиска затваряне на руското
посолство у нас. "Не по този начин се правят нещата. Ако говорим за довода за реципрочност – аз се сещам и за
по-големи представителства на чужди държави у нас. Ако обсъждаме втория мотив за нерегламентирана дейност,
тогава няма нужда да се дават обяснения", каза Ивайло Калфин. "Неприемливо и не... 

След като призна самопровъзгласилите се Донецка народна република (ДНР) и Луганска народна република
(ЛНР), Сирия обмисля въпроса за откриването на свои посолства в тях, заяви в интервю за ТАСС сирийският
посланик в Москва Рияд Хадад. Всичко по темата: Руската инвазия в Украйна 6263 Дипломатът отбеляза, че
Дамаск е готов да работи за изграждане и укрепване на отношенията с ДНР и ЛНР на основата на... 

Defakto.bg Изискванията адвокатите да проверяват и докладват дали клиентите им перат мръсни пари отиват в
Конституционния съд. Със свое определение петчленен състав на Върховния административен съд, ръководен от
председателя Георги Чолаков, спира производството по конкретно административно дело – № 198 от 2022 г. То е
образувано по жалби на двама адвокати срещу "Единните вътрешни правила за контр... 

Поредно увеличение на банковите такси в началото на лятото. Част от услугите на банките се вдигат двойно,
посочва NOVA.Вдигат се таксите за внасяне на пари по сметка, откриване на сметка и теглене от банкомат, както и
месечните вноски.Според финансовия анализатор Иван Стайков ръстът се дължи на нарастване на
популярността на банковите услуги."Граждани и фирми използват голям набор банкови услуги о... 

Дата: 05.07.2022 12:33
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Калфин е възмутен: Неприемливо е Митрофанова да поставя ултиматуми
Дата: 05.07.2022 12:30
Медия: Нова Варна

Заглавие: Калфин: Изгонването на посланик е равносилно на война
Дата: 05.07.2022 11:38
Медия: Зарата

Заглавие: Сирия открива посолства в контролирани от проруски отцепници украински области?
Дата: 05.07.2022 09:20
Медия: Новини.бг

Заглавие: Чолаков праща в КС задълженията на адвокатите да докладват дали клиентите им перат мръсни
пари
Дата: 05.07.2022 13:32
Медия: DeFakto.bg

Заглавие: Скок на банковите такси
Дата: 05.07.2022 12:57
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Почти 4 млн. българи ще почиват в чужбина
Дата: 05.07.2022 12:40
Медия: Econ

https://novavarna.net/2022/07/05/%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D1%84%D0%B8%D0%BD-%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D1%83%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%BD%D0%B5%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%BB%D0%B8%D0%B2%D0%BE-%D0%B5-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE/
https://zarata.info/%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D1%84%D0%B8%D0%BD-%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D0%BE%D0%BD%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BD/
https://novini.bg/sviat/blizyk-iztok/726631
https://defakto.bg/2022/07/05/%D1%87%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D1%89%D0%B0-%D0%B2-%D0%BA%D1%81-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%B4%D0%B2/
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/skok-na-bankovite-taksi-2316682
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9F%D0%BE%D1%87%D1%82%D0%B8-4-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B0_l.a_i.795545_at.1.html


3 800 000 българи се очаква да пътуват в чужбина в периода от май до септември. В същото време за периода се
очакват около 14 милиона пътувания на българи вътре в страната, прогнозира Института за оценки и анализи в
туризма 3 800 000 българи се очаква да пътуват в чужбина в периода от май до септември. В същото време за
периода се очакват около 14 милиона пътувания на българи вътре в страната, про... 

ВАдС може да приема вътрешни правила, но те да имат общо само със Закона за адвокатуратаСъстав от петима
върховни административни съдии, воглаве с председателя Георги Чолаков праща в КС разпоредба, според която
адвокатите трябваше да следят и докладват клиентите си на ДАНС, ако имат съмнения за пране на пари. Случаят
е от 2019 г., от "законодателния" вихър на ГЕРБ и тогава предизвика бурно недовол... 

Заглавие: Скандалът - дали адвокатите да топят клиентите си, отива в КС
Дата: 05.07.2022 11:53
Медия: Клуб Z

https://www.clubz.bg/129637-skandalat_dali_advokatite_da_topyat_klientite_si_otiva_v_ks
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